百德旅遊有限公司

香港銅鑼灣渣甸街 45 號人人商業大廈 2 樓 A 座 TEL: 2162 0939 FAX: 2162 0993 EMAIL: PB@ppa.com.hk

佛教中華康山學校 2021 至 2022 年度校車申請表《新申請乘搭校車學生適用》

《備注:校車公司將在2021年6月16日起派發回條給繼續乘搭學生填寫》

- 1. 請選擇適當車站,如上下車站不同,車費將以較高站計算,一經確認後,不得中途轉線,或隨意改站。
- 2. 填妥申請表後,請連同9月份車費支票於2021年6月18日注冊日或之前郵寄或親自交回校車公司。校車座位有限,逾時將需輪候申請。
- 3. 由十月份開始,校車費每兩個月繳付一次。全學年繳交 10 個半月車費,所有已繳費用均不設退回。如只乘單程(返學或放學),以月費七成計算。
- 4. 支票抬頭為「百德旅遊有限公司」,支票背面請填上學生姓名、班別及校名。繳費後而不乘搭者,車費恕不退回。
- 5. 如需更改校車服務,必須於生效日前一個月以書面通知校車公司,否則仍需繳付隨後一個月的 車費。
- 6. 乘車證將在學校派發:

家長簽署:

- 2021/22 升小一學生: 8 月 21 日派
- 2021/22 升小二至小六學生: 9月1日派
- 7. 如路線表未能提供合適車站,請先填寫住址給本公司作考慮。
- 8. 校車公司將因應報名情況,保留更改/取消任何路線/車站的權利。

性別	上車站號:() 上車站名		
升年級)下車站名 <i>下車站,惟車費以</i>		相片
住址:	- otto			
母親電話:		父親電話:		校車公司專用
接學生者電話: _		家長電郵:	v	9月份車費:
Whatsapp 聯絡電詞	話:			支票號碼:
		及附頁"校車指引》		日期:
·人口业公区/八个	子宁词名《公司》	X P 1日 F 11 P 11 P 11 P 11 P 11 P 11 P 11	文 7 以 11 12 tx 20 ·	

日期:

PAK TAK TOUR COMPANY LIMITED

2/F, Flat A, No.45 Jardine's Bazaar, Causeway Bay, Hong Kong TEL: 2162 0939 FAX: 2162 0993 EMAIL: PB@ppa.com.hk

Buddhist Chung Wah Kornhill Primary School 2021 - 2022 School Bus Application Form (Applicable for New Applicants)

<Remarks: School bus company will provide reply slip for existing students to fill in on 16 Jun 2021 onwards>

- 1. Please select the appropriate bus stops which cannot be altered after confirmation. In case of different pick-up and drop off points, higher fare route will be charged.
- 2. Please return the application form with a cheque for September fare on or before 18 Jun 2021 (Registration Day) by post or in person. Due to limited seats, late submission will need to wait for availability.
- 3. Effective from Oct 2021, bus fees are collected every 2 months and 10.5 months of fees are charged for the academic year, payments are final and non-refundable. Single trip is charged at 70% of the monthly fare.
- 4. Please prepare a crossed cheque payable to "PAK TAK TOUR CO LTD." (write down the student's name, class, and school name at the back of the cheque). Payments are non-refundable.
- 5. If you would like to make changes on school bus services, you must notify us in writing for approval 1 month prior to the effective start date of the required changes; Otherwise, bus fare of the subsequent month(s) will still be charged.
- 6. Bus pass will be available for parents to collect at School:
 - Students promoting to P1 in 2021/22: 21 Aug 2021

Parent Signature:

- Students promoting to P2 to P6 in 2021/22: 1 Sep 2021
- 7. Please provide your address for the school bus company's consideration if there are no applicable school bus stops listed in the attached form.

The earliest have company receives the rights to amend and/or cancel any routes and has stone in accordance to

Student Chinese Name:	Promote to Grade	
Student English Name:	Gender	
Pick-up Stop No: () Pick-up Stop	Name	Photo
Drop-off Stop No: () Drop-off Stop (Different Pick-up & Drop-off pts can be c	Namehosen, fare to be charged whichever is higher)	
Address:		
Mother Mobile:	Father Mobile:	For Company Use
Pickup Person Mobile:	Parent Email:	Sep Bus Fare:
Whatsapp Contact Mobile:	- :	3
Remarks (Please specify class and name	Cheque No:	
		Date:
I fully understand, agree and sign on the attached "School Bus Policy":		

Date: